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步驟1：購票前請先加入會員並完成手機號碼驗證。
Step 1: All members should log in and complete the verification before purchasing 
tickets.
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步驟2：點選『立即購票』後，選擇需要購買的場次點選『立即訂購』 。
Step 2: Click at“Buy Ticket”and“Start ordering”for your desired show date.
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步驟3：先選擇『電腦配位』或『自行選位』再點選購票區域。
Step 3: Select the method of booking tickets, then select an area.

場地區域示意圖
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步驟4-A：電腦配位者 (1)選擇張數(2)輸入驗證碼(3)閱讀服務條款並於同意後勾選 (4)
確認張數。
Step 4-A: (1) Quantity (2)Input the verification code (3)Read and agree on the 
terms (4)Confirm Quantity.
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步驟4-B：自行選位者，點選座位後及所需張數後按【確認座位】。
Step 4-B: If you choose to select seats manually, please click at the desired 
seats and confirm.
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步驟5：選擇付款方式並在10分鐘內點選『下一步』 。
Step 5: Please complete your order in 10 minutes, or your reserved tickets will 
be released.
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請選擇付款方式
Select a payment method



步驟5-A-1：信用卡付款者，填寫信用卡資料。
Step 5-A-1: Fill out your credit card number No., VALID THRU, and CVC/CVV.

Order No.

Total (NTD)

Card No.

VALID THRU.

CVC/CVV



步驟5-A-2：信用卡付款者，付款完成後交易狀態會改為【訂單成立】。
Step 5-A-2: The system will verify your payment records within 30 minutes.



步驟5-A-3：信用卡付款者，【訂單查詢】可查詢訂單資料，請至7-11ibon機台做領
票動作。ibon取票時，每筆將另外酌收$30手續費，於7-11超商門市以現金方式支付。
Step 5-A-3: The order detail can also be found in your Order History.Input your 
[Pick up S/N] and [Pick up No.] for retrieving tickets at ibon. The Shipping and 
Handling Fee (NT$30 per order) should be paid by cash at the counter.



步驟5-B：ibon取票付款者，可在訂單查詢查看取票資料及付款期限。ibon取票時，
每筆將另外酌收$30手續費，於7-11超商門市以現金方式支付。
Step 5-B: Input your [Pick up S/N] and [Pick up No.] (listed in Order History) 
for retrieving tickets at ibon. An unpaid order will be cancelled and the seats 
will be released after the payment deadline. The Shipping and Handling Fee 
(NT$30 per order) should be paid by cash at the counter.


